



可立中學(奇色園主辦)

Ho Lap College (Sponsored by the Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街15號15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



二零二一至二零二二年度 聯課活動通告第四十四號

敬啟者：

貴子弟將有校外活動之舉，詳情列明於後。倘蒙贊同，請簽署並交由 貴子弟帶回，呈交有關教師為荷！

此致
貴家長／監護人

任秀然老師
負責老師


校 長

活 動 名 稱：環保大使領袖訓練日營
日 期：23-12-2021 (星期四)
大 約 時 間：上午 8 時正至下午 4 時 00 分
地 點：西貢白沙澳青年旅社及海下灣
集合地點及時間：上午 7 時 50 分 馬鞍山港鐵站
解散地點及時間：下午 4 時 45 分 鑽石山港鐵站
費 用：免費 (全額由校方資助)
負 責 老 師：任秀然老師及林恩亮老師
備 註：(*請參閱通告背頁)

二零二一年十二月十四日



聯課活動通告第四十四號 (2021 至 2022)

【回 條】

敬覆者：

有關 貴校於 2021 年 12 月 23 日舉行的環保大使領袖訓練日營，業已知悉。
敝子弟() 班 學號：() 學生 ()

- 擬參加是項活動。
 不擬參加是項活動。

此覆
可立中學校長

家長姓名：_____

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

日 期：_____

注意事項：

1. 此項活動非由校方主辦，屆時有本校老師陪同參與，並由野外動向負責訓練。
2. 請學生自行到達集合地點，乘車全程及活動期間全程配戴口罩；活動完結後，會有旅遊巴送往鑽石山港鐵站解散。
3. 同學當天可穿著便服／戶外服裝，並以防曬、透氣和舒適的輕便服為主。
4. 請帶備蚊怕水／防曬用品／雨具 / 背囊及個人藥物。
5. 請帶備最少 1 公升飲用水及少量乾糧糖果。
6. 如同學對某類食物／藥物有過敏反應，應帶備個人藥物 (大會不會提供任何藥物)／防曬用品／蚊怕水等。
7. 同學參與活動時，必須嚴格遵守教育局相關的防疫指引。



可立中學(齋色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by the Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街15號15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



C.C.A. Circular No. 44 (2021 至 2022)

14th December 2021

Dear Parents / Guardians,

The following activity will be arranged by the school:

Activity: Environmental Ambassador Day Camp

Date: 23rd December 2021 (Thursday)

Duration: From 8:00 am to 4:00 pm

Venue: Pak Sha O Youth Hostel and Hoi Ha Wan

Place & time of assembly: Ma On Shan MTR Station at 7:50 am

Place & time of dismissal: Diamond Hill MTR Station at 4:45 pm

Fee: Free (All sponsored by the school)

Accompanying teacher(s): Ms. Yam Sau Yin and Mr. Lam Yan Leong

Please acknowledge and fill out the attached reply slip.

Yours faithfully,

Ms. YAM Sau-yin
Teacher-in-charge



Principal

C.C.A. Circular No. 44 (2021 / 2022)

Reply Slip

Date: _____

Dear Principal

The content of the circular is noted.

I *am pleased that my *son / daughter (F.) _____ ()

I * regret

*will / will not be able to attend the captained activity.

Parent's name: _____

Parent's signature: _____

Contact phone no.: _____

* *Please delete as appropriate*

Note:

1. This activity is not organized by the school. Students will be accompanied by teachers from the school. The training session will be carried out by HK Discovery.
2. You are required to meet at the place stated above by yourself. You are required to wear your face mask during transportation and the whole period of the activity. After the activity, a coach will be arranged for participants to board at the campsite and alight at the Diamond Hill MTR station for dismissal.
3. On that day, casual/outdoor wear is advised. Light clothing designed for sun protection, breathability, and comfortability should be considered.
4. Please bring your insect repellent, sunscreen product, umbrella, backpack, and personal medication.
5. Please bring at least 1 liter of drinking water and a small amount of food and candy.
6. If you have an allergic reaction to certain types of food/drugs, you should bring personal medication (no medication will be provided by the organizer)/sunscreen products/insect repellents, etc.
7. During the day camp, students must strictly observe the relevant epidemic prevention guidelines of the Education Bureau.